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Cîtu: Vreau informatizarea ANAF pâna la jumatatea lui 2020. Vom elimina 2.150

de posturi

Ministrul Finantelor Publice, Florin Cîtu, a anuntat marti seara ca are în plan finalizarea informatizarii

ANAF pâna la jumatatea anului 2020, urmând în proces ca circa 2.150 de posturi din ANAF sa fie

eliminate, din care 150 de conducere.

"Reorganizarea ANAF înseamna de asemenea eliminarea a 150 de posturi de conducere si aproape 2.000 de

posturi din structura ANAF. Înseamna Antifrauda care trece sub Inspectia Fiscala, deci trei vicepresedinti în loc de

patru, si ramân discutiile despre Vama, unde si acolo vor fi schimbari. Discutam solutia optima si acolo, dar deja

am început. Pe de o parte vreau sa fac economii, pentru ca aparatul ANAF si cu informatizarea nu o sa mai am

nevoie de asa mult personal. Daca nu mergeam în CSAT (informatizarea) dura cel putin un an de zile. Asa mi se

spune tot timpul, asa dureaza de ani de zile. Eu vreau pâna la jumatatea anului", a precizat ministrul Finantelor,

Florin Cîtu, la Realitatea Plus.

Florin Cîtu a spus ca primul pas este legarea caselor de marcat la sistemul ANAF.

"Am facut tot sistemul privat sa cumpere case de marcat, sofisticate, cu TVA si tot felul de lucruri, la toate

companiile, dar ANAF-ul nu are sistemul gata. A trebuit sa prorog intrarea în vigoare ca sa nu dau amenzi. Mi se

tot spune de termenele legale si din cauza asta trebuie sa mergem în CSAT", a afirmat Cîtu.

Ministrul a spus ca veniturile bugetare nu sunt supraestimate în bugetul pentru acest an, ci ca bugetul este unul

conservator. Totodata, Cîtu a mai precizat ca România este "rusinea Europei" în ceea ce priveste colectarea la

buget si a reiterat ca evaziunea fiscala este o problema de securitate nationala.

Desemnarea evaziunii fiscale ca problema de securitate nationala ar urma sa fie facuta pentru a avea o procedura

mult mai simpla de achizitie publica pentru procesul de informatizare.
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